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  Protokoll:  7 / 2023 

  Datum:   2023-12-18 

                 Plats:   Digitalt via Zoom 

 

 

 

Närvarande: Carina Nilsson (CN)             Anm frånvaro:  Magnus Backstig (MB) 

             Susanne Lindberg (SL)         Lena Ahlqvist (LA) 

 Annika Schröder (AS)    

Marianne Lindblom (ML)        

 Annelie Isaksson (AI) 

 Carita Marmstig (CM) 

 Susanne Vähäniitty (SV) 

 Helén Nilsson (HN) fr § 110 

 Karin Sjöholm Östlund (KSÖ) 

          

§ 104 Mötets öppnande 

  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 19.00 

 

§ 105 Val av protokollförare 

  Till protokollförare valdes AS 

 

§ 106 Godkännande av dagordning 

  Den föreslagna dagordningen godkändes 

 

§ 107 Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 

  Till att justera dagens protokoll valdes Marianne Lindblom 

 

§ 108 AU-beslut 

Inga AU beslut har tagits  

 

§ 109 Föregående protokoll 

Föregående protokoll 6/2023 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§ 110 Styrelsen 

- Nya avtalen 

Gällande remissen från SKK om förnyade avtal mellan SKK-specialklubb och 

rasklubb, bordlägges till nästa möte då svar skall vara SKK tillhanda 15 mars-2024 

- SKK/AK tillskrivas att det bör finnas ett förenklat RAS då vi har ett antal raser som 

är numerärt små.  

- Postlista 

Remiss har kommit från SKK gällande agility men SV svarar tillbaka att vi har raser 

som inte är så lämpliga för denna sport så pga detta så tar vi inte ställning i denna 

fråga. 

ABP (Agria Breed Profile) har gått ut till samtliga klubbar som är involverade i detta.  

- Ekonomi 

Domarkonferens är inte riktigt klar vad gällande inkomster och utgifter. 

 

§ 111 Rasklubbar 

  En del av våra rasklubbar hade rasmonter på Stockholm Hundmässa men vi i 

styrelsen är dåliga på att representera alla våra raser. Detta behöver bli bättre! 
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  Ordförandemöte – hyfsad uppslutning av rasklubbarna. 

Vi måste uppdatera rasklubbarna om vad som är viktigt gällande årsmöte t ex rätt 

dagordning. 

 

§ 112 Kommittéer /arbetsgrupper 

- Avel  

Gick igenom RAS, ML uppdaterade klubbarna när det var ordförandemöte om när de 

hade sitt senaste godkända RAS. De flesta klubbar måste börjar jobba med detta.  

Vi har fått in en dispensansökan gällande 2 importer som planerar parning, ML kollar 

igenom denna innan den skickas till SKK.  

SKK har en avelskonferens 10-11 februari, ML är anmäld 

Nytt X-register är infört av SKK 

 

- Utställning 

2023 

Gällande Moheda så är PM skickat till utställarna.  

Samling för styrelsen är 7.30 

 

2024 

Södertälje, Gränna och Tomelilla är domare klarar. Moheda saknar fortfarande 

domare.  

 

2025 

Gällande Hässleholm så måste de rasklubbar som ska ha egen utställning hyra in sina 

egna domare. Rasklubbarna måste ha kontakt med varandra.  

  

- Sociala medier 

Inget nytt att meddela. 

 

 

§ 113 2024 jubileums år 

Inget nytt att informera. 

 

§ 114 Övriga beslut 

- 

     

§ 115 Övrigt 

- 
  

§ 116 Nästa möte  

  CN återkommer med nytt datum för nästa möte.  

 

§ 117 Mötets avslutande 

  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 20.10 

 

 

 

/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           

Protokollförare            Mötesordförande            

 

 

 

 

/ Marianne Lindblom /  

Justerare   


